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В рамках 4-ой Российской конференции по медицинской химии с международным 
участием  проводятся:
• Сателлитный молодежный симпозиум «Синтетические аспекты создания биологически 

активных соединений»;
• Сателлитный симпозиум «С-Н функционализация в медицинской химии»;
• XVI Всероссийская научно-практическая конференция с международным участием 

имени А.Ю. Барышникова «Новые отечественные противоопухолевые препараты и 
медицинские технологии: проблемы, достижения, перспективы».

The following satellite symposiums are held in the frames of the Conference:
• Satellite symposium of young scientists «Synthetic aspects of biologically active compounds 

creating» 
• Satellite symposium «С-H functionalization in medicinal chemistry»
• «Satellite Conference -»»XVI All-Russian Scientific and Practical Conference with international 

participants named after A.Yu. Baryshnikov «»New Russian antitumor agents and medical 
technologies: challenges, achievements, and prospects»»

Конференция проводится при финансовой поддержке Министерства науки и высшего 
образования РФ и Российского фонда фундаментальных исследований

The Conference is held with the financial support of the Ministry of Science and Higher Education 
of the Russian Federation and the Russian Foundation for Basic Research

4th Russian Conference on Medicinal Chemistry is held in the frames

of the XXI Mendeleev Congress
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Filimonov A.S. The design of new usnic acid derivatives as Tdp1 
inhibitors MCh-3-07 1 этаж

Gur’eva Y. Chiral palladium complexes with terpene ligands: 
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